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PROTOKOLL nr 5 vid möte med distriktsstyrelsen SPF Seniorerna i Kalmar län 

Tid: 2023-09-20.  Plats: Oskarshamns Folkhögskola 
 

Närvarande:     

 

Sven-Erik Karlsson    

Lars Hamrin   

Ingvar Persson    

Runa Liedén Karlsson (tom §18) 

Donald Ramström 

Eva-Lena Fungmark 

Birgit Åhlund 

Tomas Fröler 

Karin Borgvall 

Anders Bergzén 

 

Anmält förhinder:  

Else-Britt Kindman 

 

Adjungerad: 

Ann-Greth Jonsson 

Agne Hansson 

Marie Nielsén, valberedningen (t o m p 10) 

Rudi Klemme Nielsen valberedningen (t o m p 10) 

Christer Ohlsson, valberedningen (t o m p 10) 
 

§1 Mötet öppnas 

Ordförande Sven-Erik Karlsson hälsade välkommen, speciellt till de tre representanterna för den nya 

valberedningen. 

 

§2 Val av protokolljusterare 

Till att justera protokollet utsågs Karin Borgvall. 
 

§3 Fastställande av dagordningen 

Föreliggande dagordning godkändes efter tillägg på Övriga frågor om ev. inköp av reflexvästar och 

planering av styrelsemöten. 

 



§4. Protokoll från föregående styrelsemöte anmäldes och lades till handlingarna efter uppföljning på 

§8. Runa informerade om situationen för KPR i Oskarshamn, som är på väg att läggas ner. Rättning 

av §12. Mästerskapet i boule hölls i Västervik medan det var föreningen Hjortedbygden som höll i 

det hela. 

 

§5 a) Ekonomisk rapport. Resultat- och balansräkning presenterades. Ekonomin är fortsatt god och 

ett överskott förväntas. Vi har erhållit bidrag från regionen på 280 000 kr. Jämförelse med bidrag till 

övriga pensionärsorganisationer gjordes. 9 507 betalande medlemmar har registrerats. 

 

b) Beslut togs att betala styrelsens arvoden enligt den fördelning som revisor och valberedningens 

ordförande tidigare tagit fram. 

Ordförande   10 000 kr  2:e vice ordf  5 000 kr 

Kassör  8 000 kr  Sekreterare  4 000 kr 

1:e vice ordf  5 000 kr  Övriga ledamöter 3 000 kr 
 

Revisorer och valberedningens ordförande får 999 kr vardera. Utbetalning görs till styrelse, revisor 

och valberedningens ordförande i slutet av oktober. 

 

§6 Rapport från RKPR. Agne redogjorde för höstens program. Nästa möte inom RKPR hålls 26/9. 

Budgetarbetet pågår. Ämnen för hösten är Läkemedelsförsörjning och läkemedelsgenomgångar. 

KLT ska representeras av Mattias Ask och han kommer till novembermötet. Det ska handla om 

färdtjänst och riksfärdtjänst. Andra ämnen är Nära vård och En väg in i vården. 

 

§7. Genomgång av utvärdering av RKPR/KPR konferensen 7/9. Utvärderingen var i stort sett 

positiv. 

 

§8. Rapport från firandet av Emmabodas 40-årsjubileum. Sven-Erik, Donald och Ann-Greth 

representerade distriktet och föreningen planerar att köpa in en Sverige-bok för penninggåvan från 

distriktet. Firandet var trevligt. 

 

§9. Rapport från DO-konferens via webb. Sven-Erik rapporterade från den senaste DO-

konferensen. Den förbättrade pensionen för personer födda -57 tillskrives SPFs envisa arbete. Från 

födelseåret 1959 ska det bli rimliga pensioner. Kontanthanteringen ska fortsätta. Förbundet ska byta 

lokaler, de nya ligger vid Hornstull och ska vara både rymligare och billigare. 

 

§10. Den nya valberedningen presenterades. 3 representanter för den nya valberedningen 

närvarade, nämligen Marie Nielsén, ordförande, Rudi Klemme Nielsen och Christer Ohlsson. De fick 

presentera sig själva. 

 

§11. Rapport från rekryteringskonferensen Konferensen som var web-baserad gavs ett lågt betyg.  

 

§12. Utbildning av hemsidesansvariga i föreningarna. Donald har haft kontakt med förbundet 

som inte har tid att ordna web-utbildning för föreningarnas representanter. Donald arbetar vidare för 

att ordna denna utbildning. Appen som informationskälla lyfts fram. 

 

§13. Redovisning av organisationsbidrag från regionen. Distriktet har mottagit 280 000 kr från 

regionen  

 



§14. Programförslag till höstkonferensen 17/10. Ett programförslag har tagits fram. Anna Eriksson 

från förbundet kommer att medverka via länk. SV kan delta genom distribution av material. 

Programmet godkändes efter justering. Vidare kommer KLT att informera om närtrafik och 

Häradssparbanken om bedrägerier mot äldre. Kommer också att bli kulturinslag. 

 

§15. Förbundsråd via webb 4/10. Effekterna av beslutet vid kongressen om en mindre höjning av 

förbundsavgiften än vad man begärt kommer att tas upp. Rationaliseringsförslag och besparingar 

diskuterades. 

 

§16. Distriktets uppvaktningar. Hittills har distriktet uppvaktat föreningar om man blivit inbjuden 

att delta i firandet, t ex vid jubileum. En penninggåva på 500 kr har varit norm, dessutom har man 

skänkt en blomma vid personlig närvaro. Efter diskussion bestämdes att alla 10-årsjubileum hos 

föreningarna samt 75-årsjubileum ska vara föremål för uppvaktning från distriktet och vid personlig 

närvaro från distriktet ska även en blomma överräckas. Penninggåvan höjs till 600 kr. 

 

§17. Ansökan om statsbidrag för projekt. Möjlighet finns för både föreningar och distrikt att 

ansöka om statligt bidrag för specifika projekt. Det medför mycket arbete, samt utgör konkurrens 

med föreningarnas ansökningar och anses inte gynna helheten. Styrelsen beslutade att inte söka 

bidrag. 

 

§18. ”Tryggare ekonomi på äldre dar”. Den planerade utbildningen börjar ta form. Till Borgholm 

25/9 är 12 personer anmälda, 26/9 i Mortorp är 8 pers anmälda, 11/10 i Kalmar okänt antal. I 

Hultsfred hålls utbildningen 3/11, 10 anmälda. Eventuellt blir det utbildning även i Västervik. 

 

§19. Tävlingen Hjärnkoll Ska be Else-Britt undersöka intresset och möjligheterna att delta vid 

nästkommande tävling. 

 

§20 Medlemsstatistik 230913 var det 9 504 medlemmar, vilket innebär en minskning med 48 

personer från början av året. 

 

§21 Skrivelse från förbundet gällande avgift 2024 Ev ändring av medlemsavgift i föreningarna ska 

ändras i medlemsregistret eller meddelas Förbundet senast 17 september. Startdatum i medlems-

registret ska vara 2023-10-01. 

 

§22 Rapport från föreningarna Verksamheterna ute i föreningarna har kommit i gång med både 

månadsmöten, aktiviteter, föreläsningar, promenader, företagsbesök och resor m m. Nytt för i år på 

Nordöland är sittgympa. 

 

§23 Övriga rapporter  

 

§24 Nästa DS Flyttas från 15 november till tisdag 7 november. 

 

§25 Övriga frågor Eva-Lena Fungmark meddelade att biskopen i Linköpings stift vill träffa SPF 

Seniorernas distriktsordförande från Östergötlands, Jönköpings och Kalmar län. 

 

Beslut togs att 100 reflexvästar med SPF-logo och dragkedja ska beställas av Tomas Fröler till 

höstkonferensen den 17 oktober. Västarna kommer kosta 100 kr/st.  

 

 



 

 

 

 

Runa Liedén Karlsson   Sven-Erik Karlsson 

Sekreterare t o m p. 18  Ordförande 

 

 

 

    Karin Borgvall 

Ann-Greth Jonsson 

Sekreterare fr o m p. 19  Justerare 

 

 

 

 

 


